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Kære Mette Annelie Rasmussen 
 
Tak for din henvendelse fra den 14. maj 2020, hvor du beder om en status på Cinematekets byggeansøgning om 
tagterrasse med biograf på toppen af Cinemateket. Jeg svarer på din henvendelse, da dit spørgsmål vedrører mit 
ansvarsområde i forvaltningen. 
 
Inden vi kan træffe afgørelse om projektet, skal vi sende sagen i partshøring, behandle partshøringssvarene og 
sende høringssvarene til ansøger, så han kan komme med sine bemærkninger. Derudover skal vi foretage en 
helhedsvurdering af projektet. I helhedsvurderingen indgår hensynet til den bevaringsværdige bygning, 
kommuneplanen, det gældende bygningsreglement mv. Endelig skal vi sagsbehandle brandforhold og foretage den 
afsluttende sagsbehandling. Først herefter kan vi træffe afgørelse.  
 
Vi har tidligere vurderet, at sagen kunne sendes i partshøring inden udgangen af maj måned, men partshøringen 
bliver formentlig først sendt i starten af juni. 
 
Jeg håber, at du hermed har fået svar på din henvendelse og ellers er du velkommen til at kontakte mig igen. 
 
Med venlig hilsen  

Hans Christian Karsten 
Vicedirektør 
Byens Anvendelse 
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